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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2019. május 29-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 óra 

 
Jelen vannak: Kara József Zoltánné, Kara József, Kochnyák Sándor, 
Simonek Antal, Szivek Péter képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, 

Vöröskői István polgármester, Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a képviselő-

testület május havi rendes ülésén. Megállapítom, hogy a megválasztott 7 fő 
szavazásra jogosult képviselőből 7 fő jelen van, az ülés határozatképes. A 

kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 
 

1. A Dorogi Rendőrkapitányság tájékoztatója a közrendről és 

közbiztonságról 
2. A hulladékszállítással foglalkozó Kommunál Junk tájékoztatása  

3. Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban: anyakönyv-vezetés, 
népesség-nyilvántartás 

4. A 2018. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi tevékenység átfogó 

értékelése. 
5. Beszámoló a költségvetés I. n. éves teljesítéséről, költségvetés 

módosítása 

6. Közétkeztetés  
7. Beszámoló az előző időszak eseményeiről 

8. Ingatlanvásárlási kérelmek 
9. Egyebek – VP-s pályázat, Harckocsi emlékmű, Bölcsődei ellátás, 

Községi Klub, Tűz utáni földfelajánlások, Külterületi út karbantartása, 

Óvodai intézményvezetői pályázat kiírása, Külterületi 
telekösszevonások, földterület cserék, Szociális kérelem (zárt ülés) 

 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 81/2019. (V.29.) 
határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendet elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
1. Napirendi pont 

A Dorogi Rendőrkapitányság tájékoztatója a közrendről és 

közbiztonságról 
 

Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntöm Gaál Győző őrnagy 
urat ülésünkön, kérem, ha a beszámolóval kapcsolatosan kiegészítése azt 
van, tegye meg. 



Gaál Győző rendőr őrnagy, a Dorogi Rendőrkapitányság képviseletében: 

Annyival egészíteném ki a beszámolót, hogy a tavalyi és idei évben is adtunk 
ki engedélyt belterületi vad elejtésére. A község közbiztonsága jó. Ha kérdés 

van, szívesen válaszolok. 
Kochnyák Sándor képviselő: Kesztölcön sokszor találkozunk 
rendőrautóval, ez növeli a községben élők közbiztonságát, köszönjük szépen. 

Radovics Istvánné alpolgármester: A térfigyelő kamerák segítik a 
munkájukat? 
Gaál Győző rendőr őrnagy: A kamerafelvétel mindig jó, főleg az éjszakai 

felvételek értékesek bűnelkövetés esetén. 
Vöröskői István polgármester: A kamerarendszer működik. A kisiskola 

átadásakor a riasztót szerelő biztonságtechnikai szakember felajánlotta a 
riasztók és a kamerarendszer működtetését. Az ajánlatot várom, reméljük, 
hogy olcsóbb ajánlatot adnak a jelenlegi távfelügyeletet ellátó cégnél. A 

rendőrség nem szívesen vállal működtetést. A polgárőrség a kamerák 
működését ellenőrzi csak. 

Gaál Győző rendőr őrnagy: A rendőrségnek és az állománynak valóban 
nincs kapacitása kamerarendszerek működtetésére és felügyeletére, de 
mindenképpen segítség a jól működő térfigyelő rendszer. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 82/2019. (V.29.) 
határozata a Dorogi Rendőrkapitányság beszámolójáról  

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a Dorogi Rendőrkapitányság 2018. évi 
beszámolójátt elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
2. Napirendi pont 

A hulladékszállítással foglalkozó Kommunál Junk tájékoztatása 
 
Vöröskői István polgármester: Képviselői indítványra megkértük a 

Kommunál Junk vezetőségét, hogy napirenden kívül az év eleji anomáliákról 
tájékoztasson. 

Feigli Ferenc ügyvezető: Nem szeretném másra hárítani a problémáinkat, 
de a 2018-as évben számtalan esetben előfordult, hogy az átrakón nem 
tudtak üríteni a kommunális hulladékszállító autóink csak az Eszköz Kft 

autói. A Kommunál-Junk a szállításért felelős, a Vertikál Kft pedig a 
hulladékkezelésért. A tavalyi év végére lehetetlenné vált az átrakó működése, 
valamint folyamatos műszaki problémáink voltak. Az Eszköz Kft átvette az 

átrakó üzemeltetését és oly mértékben megemelte a díjat, hogy esély sincs 
arra, hogy oda szállítsunk. Januártól változatlan feltételek mellett az 

oroszlányi átrakóra tudtuk beszállítani a hulladékot, azonban ez 67 km-re 
esik innét. Az időjárás sem volt kedvező, hiszen a januári havazások miatt 4 
napra lezárták a Bajna – Héreg útvonalat. A 10-12 órás műszakok miatt 

sokan felmondtak a dolgozóink közül. A kistérség elnöke többször próbált 



segítségünkre lenni az emberhiány megoldására, de így is 3 hónapba telt, 

mire feltöltöttük az állományt és megoldottuk a létszámgondot. Az 
autóinknál sorban műszaki gondok adódtak. A kisautó, ami Kesztölc 

szűkebb utcáiból is szállít 2 és fél hétig nem tudott dolgozni, addig nem 
tudtuk a hulladékszállítást megoldani. A hely specialitásából adódóan csak a 
kisautó tud bejönni. A hulladékszállításnál első a kommunális 

hulladékszállítás, második a szelektív, harmadik a zöldhulladék. Mivel a 
kommunálissal elcsúsztunk, így a szelektív szállítás sem volt megoldva. A 
zöldhulladék szállítása pedig most kezdődik. Ami biztos, hogy küzdöttünk 

nagyon az elmúlt 5 hónapban. Esztergomban kétszerese a díj a Doroginak. A 
rezsicsökkentés miatt nehéz a helyzetünk, ki kell gazdálkodnunk a béreket, 

és az üzemanyag árak is jelentősen növekedtek az elmúlt években. Megoldást 
jelenthetne a Duna-Vértes Hulladékgazdálkodási rendszerben egy új átrakó 
kiépítése. Esztergom kilépett belőle így 1,2 milliárdos beruházástól álltak el. 

Dorog ezt átvállalná és területet is biztosítana hozzá, de fennáll a jogi 
dilemma, hogy át tud e menni együtt a 15 település a Közép-Dunára. 2020 

első negyedévében meg kellene valósulnia a beruházásnak. Ezen dolgozunk, 
hogy ez megvalósulhasson. Pillanatnyilag nem lenne igaz, ha azt mondanám, 
hogy nincs problémánk. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Kérjük, hogy amint 
tudomásukra jut, hogy elmarad a szállítás, azonnal jelezzék, e-mailben, 
telefonon, hogy tájékoztatni tudjuk a lakosságot. Ha tudni lehet, akkor azzal 

az információval kiegészítve, hogy mikor pótolják a szállítást. Ugyanez igaz a 
szelektív esetén is. Az emberek a nap végén beviszik a kukát, így előzve meg, 

hogy az éjszaka folyamán az ebek felborogassák, széthordják azt.  
Feigli Ferenc ügyvezető: Azt tudom megígérni, hogy az irodavezető Önnek 
fog értesítést küldeni ilyen esetben. 47 nap után elkészült a kisautónk, így 

most a kritikus nyári 2-3 hónapban biztos lesz a szállítás. 
Simonek Antal képviselő: Klastrompusztán hetekig nem viszik el a 

szemetet, hivatkoznak műszaki és egyéb problémákra. A csekkeket meg 
küldik. 
Feigli Ferenc ügyvezető: Nekünk sem érdekünk, hogy itt maradjon a 

szemét. A nagy autó nem tud bemenni a kis utcákba, mert téptünk le már 
vezetékeket és süllyedt úgy el már autónk, hogy kamionmentőt kellett hívni. 
Ha úgy érzi a sofőr, hogy nem megy be egy utcába, akkor nem megy be. A 

hibákat próbáljuk kijavítani. A reklamálók 80%-a nem fizet szemétdíjat, 
pedig a közszolgáltatást mindenkinek igénybe kell vennie, ha van szemete, 

ha nincs. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Tudják-e hogy ki nem fizet díjat?  
Feigli Ferenc ügyvezető: Az adatvédelmi törvény miatt nem jutunk hozzá a 

Vertikál adatbázisához. A Vertikál 2013-ban szerződött, az azóta eltelt közel 
7 évnyi változást látjuk, de ha nem megy be az új ingatlantulajdonos 
szerződést kötni az irodába, mi nem tudjuk. 

Szivek Péter képviselő: Láttunk rá sok példát, hogy a szelektívet a 
kommunális hulladékkal együtt vitték el, ez miért van? 

Feigli Ferenc ügyvezető: Ha a szállítók úgy látják, hogy nem csak tiszta 
műanyag van a zsákban, akkor bedobják a kommunális hulladékhoz. A 
településeken elhelyezett bobr konténerekbe lehet az üvegeket elhelyezni. A 



papír, műanyag és fémdobozokat pedig a házaktól szállítjuk el. Ezeket a 

dorogi telepen szelektálják és bálázzák, innét kerül további feldolgozásra. 
Vöröskői István polgármester: Köszönjük a részletes és alapos 

tájékoztatást, az ülés felvétele vágatlanul kerül a kábeltévében leadásra. 
 
(Kara József képviselő elhagyja az üléstermet, a jelen lévő képviselők száma 

6 fő.) 
 

2. Napirendi pont 

Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban: anyakönyv-vezetés, 
népesség-nyilvántartás 

 
Vöröskői István polgármester: Az írásos beszámolót kiküldtük. Van-e 
kiegészítenivalója az előadónak? 

Farkas Krisztina igazgatási főelőadó: Köszönöm nincs, ha van kérdés, 
szívesen válaszolok. 

Simonek Antal képviselő: Évről évre szépen növekszik a lakosság száma, 
ami jó hír. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 83/2019. (V.29.) 

határozata a Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban beszámolóról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Farkas Krisztina igazgatási főelőadó, 
anyakönyvvezető beszámolóját elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
3. Napirendi pont 

A 2018. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi tevékenység átfogó 

értékelése 
 
Vöröskői István polgármester: Az értékelést elektronikusan mindenki 

megkapta. Az átfogó értékelés tartalmazza mindazon beszámolók lényeges 
elemét, melyeket ezidáig a tárgykörben megtárgyaltunk, továbbá foglalkozik 

az önkormányzat által biztosított ellátásokkal, s egyéb, ide tartozó 
információkkal. 
  

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 84/2019. (V.29.) 

határozata a 2018. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi tevékenység 
átfogó értékeléséről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
tevékenység 2018. évi átfogó értékeléséről szóló beszámolót elfogadja. 

 



Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

(Kara József képviselő visszatér az ülésterembe, a jelen lévő képviselők 
száma 7 fő.) 
 

4. Napirendi pont 

Beszámoló a költségvetés I. n. éves teljesítéséről, a költségvetés 
módosítása 

 
Vöröskői István polgármester: A Kissné Dinnyés Szilvia pénzügyi főelőadó 

által elkészített anyagot kiküldtük.  
Szivek Péter a Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság javasolja elfogadni a 
költségvetés I. n. éves teljesítéséről szóló beszámolót és a 2019. évi 

költségvetés módosítását. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 85/2019. (V.29.) 

határozata a költségvetés I. n. éves teljesítéséről szóló beszámolóról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a elfogadja a költségvetés I. n. éves 

teljesítéséről szóló beszámolót. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 
fogadta el:  

 
Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2019. (V.30.) 
rendelete az önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 1/2019. 

(II.14.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
 

5. Napirendi pont 

Közétkeztetés 

 
Vöröskői István polgármester: 25-e volt a beadási határidő, az 
ajánlatkérések kimentek. 3 helyről kértünk ajánlatot. Az EMMI rendeletnek 

megfelelően 4 heti étrendet kértünk a megfelelő tartalommal. A három 
felkérésre két ajánlat érkezett vissza viszonylag hasonló étrenddel, és árral. 
Éves szinten a Jász-Gazdi Kft 18.911.900,- Ft, a Pánczél Kft 18.604.300,- Ft-

os árat adott meg. Megállapítható a szakember szerint, hogy 100%-ban egyik 
sem felel meg az előírásoknak. Javaslata szerint a szerződésbe foglaljuk bele, 

hogy a konyhán lehetőségünk legyen szúrópróba szerűen ellenőrzést végezni.   
Az intézményvezetőket megkérdeztük, javasolták, hogy maradjunk a jelenlegi 
szállítónál, mindezek alapján javaslom én is a Pánczél Kft. további 

megbízását.  



Simonek Antal képviselő: Aki ellenőrizni megy, az szakember? 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Szakember – dietetikus, aki 
jelen lesz az alapanyagok összeállításánál, ellenőrzi a felhasznált 

alapanyagok mennyiségét, minőségét. 
Vöröskői István polgármester: Bele kell venni a szerződésbe, hogy az 
általunk megbízott szakember jogosult intézkedni és jegyzőkönyvet felvenni. 

Kochnyák Sándor képviselő: A cukorbetegeknek külön van benne ajánlat, 
miért olyan magas az ára? 
Vöröskői István polgármester: Külön kell főzni, és külön szakembert kell 

alkalmazni a speciális étrendet igénylőknek. 
Kochnyák Sándor képviselő: Az intézményvezetők azonnal szóljanak, ha 

probléma adódik. 
Vöröskői István polgármester: Írásos jelzést kérünk, ha kevesebb az adag 
vagy minőségi probléma akad. 

Kara József képviselő: Ha sok a gond, fel lehet mondani a szerződést? 
Tokodra is ők szállítottak és borzalmas volt a minősége. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Szerződés nem teljesítéséért 
természetesen. Ezért kell a szerződésbe belevenni az előre be nem jelentett 
szúrópróba szerű ellenőrzés lehetőségét.  

Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy elfogadják-e, 
hogy továbbra is a Pánczél Kft.-vel kössünk szerződést az óvodai és iskolai 
étkeztetésre? 

 
A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 86/2019. (V.29.) 
határozata az óvodai és iskolai közétkeztetési pályázatról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete 2020. június 30-ig a Pánczél 

Szolgáltató Kft.-vel (székhely: 2524 Nagysáp Granárium domb 3.) köt 
szolgáltatási szerződést az óvodai és iskolai étkeztetésre.  
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. június 30. 
 

6. Napirendi pont 
Beszámoló az előző időszak eseményeiről 

 
Vöröskői István polgármester: Ismerteti az írásban kiküldött beszámolót, 
kiegészítve, hogy a Magyar Falu program keretében orvosi eszközökre adtunk 

be pályázatot, és a központi költségvetésben pályázható útfelújítási pályázat 
is beadásra került. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 87/2019. (V.29.) 
határozata Vöröskői István polgármester beszámolójáról 
 



Kesztölc Község Képviselő-testülete az előző időszak eseményeiről szóló 

beszámolót elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Radovics Istvánné alpolgármester: Van valami fejlemény a kereszt 
ügyében? 
Vöröskői István polgármester: A köves elvitte, nagyon rossz állapotban van 

a kő maga, majd meglátjuk, hogy lehet e javítani károsodás nélkül, és hogy a 
biztosító állja-e a költségeit. 

 
7. Napirendi pont 

Ingatlanvásárlási kérelmek 

 
7.1 

Kara Zsuzsanna, Kara Menyhért ingatlan elbirtoklás ügye 
 
Vöröskői István polgármester: Idősebb Kara Menyhért hagyatéki eljárása 

során derült ki, hogy a 396 hrsz-ú, gazdasági épület, udvar megnevezésű 
ingatlan 8/16 része az önkormányzat nevén van. Mivel az önkormányzati 
vagyonkataszterben nincs feltüntetve a tulajdon, s ez ezt megelőző hagyatéki 

eljárás 1983-ban volt, jegyző asszony megkereste az illetékes levéltárat és a 
Földhivatalt, hogy adjanak tájékoztatást az ügyről. A KEM Levéltár az 

előterjesztés mellékleteként kiküldött tulajdoni lapot és hagyatékátadó 
végzést küldte meg. A két okirat eltér egymástól, mert a hagyatékátadó 
végzés szerint id. Kara Menyhért örökölte az ingatlan 8/16-od részét, a 

Tulajdoni lapra feltüntetve viszont - egy eléggé kétséges, a másolaton is 
egyértelműen látható „ceruzás áthúzás és bejegyzés” szerint – tulajdonos az 

önkormányzat. Elhalt tulajdonos, valamint örökösei 1983-tól is napjainkig a 
területet saját tulajdonukként gondozták, használták.  Javaslom mindezek 
alapján, hogy a Képviselő-testület járuljon hozzá az elbirtokláshoz. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 88/2019. (V.29.) 
határozata a 396 hrsz-ú ingatlan elbirtoklásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a 396 hrsz-ú ingatlan 
8/16-od része elbirtoklás jogcímen id. Kara Menyhért örökösinek birtokába 

kerüljön. Megbízza a polgármestert, hogy az e tárgyban szerkesztett ügyvédi 
megállapodást aláírja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. június 30. 

 
7.2 
Radovics Eszter ingatlan ügye 

 



Vöröskői István polgármester: A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta 

a kérelmet, a „kopárság” néven jegyzett részen kb 300 m2-es területet 
akartak elbirtokolni a Major utcát határoló közterületből, ami összesen 4800 

m2. 
Simonek Antal a Településfejlesztési Bizottság elnöke: Az egészet nem 
birtokolhatja el, mert elzárná a közúttól a többi ingatlant, de valóban ők 

gondozzák az említett területet. Haszonbérbe vehetik a bizottság álláspontja 
szerint. 
 

Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal 
egyetértenek-e? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 89/2019. (V.29.) 
határozata Radovics Eszter elbirtoklás ügyében 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az 1451/13 hrsz-ú közterület 300 m2-
nyi terület elbirtoklásához nem járul hozzá. Kérelmező azt haszonbérbe 

veheti. Megbízzák a polgármestert, hogy a tárgyban folytasson tárgyalásokat. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. július 1. 
 

7.3 
Juhász Attila és Finy Cecília Blanka ingatlanvásárlási kérelme 
 

Vöröskői István polgármester: Újabb telekvásárlási kérelem érkezett egy 
Nyár utcai telekre. A kérelmet kiküldtük. Kérdezem a Képviselőket, hogy a 

kérelmet támogatják-e? 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

  
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 90/2019. (V.29.) 
határozata a 1902/13 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről  

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti az 1902/13 hrsz.-ú 915 m2 

kivett, beépítetlen terület megnevezésű ingatlant Juhász Attila 2517 
Kesztölc, Tavasz utca 24., és Finy Cecília Blanka 1122 Bp., Városmajor utca 
42. I/8. szám alatti lakos részére 4000.-Ft/m2 áron, összesen 3.660.000.- Ft 

értékben, melyet Kesztölc község Önkormányzatának az OTP Banknál 
vezetett 11740023-15385774 számlájára banki átutalással kell megfizetni. 
Az adásvételi szerződés költsége a vevőket terheli.  

 
Felelős: Vöröskői István polgármester  

Határidő: 2019. június 30. 
 
 

 



7.4 

Rittling István ingatlanvásárlási kérelme 
 

Vöröskői István polgármester: A kérelmet kiküldtük, a kérelmező zártkerti 
ingatlanokat szeretne megvásárolni mezőgazdasági hasznosításra. Az általa 
ajánlott 150.-Ft m2 ár megfelel a helyben szokásos értékesítési árnak. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az értékesítést támogatják-e? 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

  
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 91/2019. (V.29.) 

határozata zártkerti ingatlanok értékesítéséről  
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti Rittling István 2521 Csolnok, 

Radnóti utca 1. szám alatti lakos részére 150.-Ft/m2 áron a 
3686 hrsz-ú, 263 m2 területű, szőlő művelési ágú ingatlan ½ tulajdoni 

hányadát 19.800.-,  
3700 hrsz-ú, 1079 m2 területű, zártkerti művelés alól kivett, 1/1 tulajdoni 
hányadát 161.850.-, 

3702 hrsz-ú, 1708 m2 területű, zártkerti művelés alól kivett, 1/1 tulajdoni 
hányadát 256.200.-,  
3734 hrsz-ú, 719 m2 területű, zártkerti művelés alól kivett, 1/1 tulajdoni 

hányadát 107.850.-, 
3735 hrsz-ú, 1942 m2 területű, zártkerti művelés alól kivett, 1/1 tulajdoni 

hányadát 291.300.-,   
3737 hrsz-ú, 1914 m2 területű, zártkerti művelés alól kivett, 1/1 tulajdoni 
hányadát 287.100.-,   

3739 hrsz-ú, 838 m2 területű, zártkerti művelés alól kivett, 1/1 tulajdoni 
hányadát 125.700.-, összesen: 1.249.725.- Ft értékben, melyet Kesztölc 

község Önkormányzatának az OTP Banknál vezetett 11740023-15385774 
számlájára banki átutalással kell megfizetni.  
Az adásvételi szerződés költsége a vevőt terheli.  

 
Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2019.  

 
8. Napirendi pont 

Egyebek 
 
8.1 VP-6-7.4.1.1-16 pályázat közbeszerzésének szabályszerűségéről 

 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A VP-s pályázat elszámolására 
nyilatkoznia kell a képviselő-testületnek, hogy a közbeszerzési eljárás a 

hatályos jogszabályok alapján történt. Ez egy új elem az elszámoláshoz, 
eddig ilyet nem kellett csatolni, bürokratikusabb lett az elszámolás. A 

döntéshez szükséges dokumentumokat csatoltam az előterjesztéshez. 
Vöröskői István polgármester:  Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztés 
és a csatolt dokumentumok alapján a határozati javaslattal egyet értenek-e? 

 



A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  

 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 92/2019. 

(V.29.) határozata a „Településképet meghatározó épületek külső 

rekonstrukciója, többfunkciós közösségi tér létrehozása, fejlesztése, 

energetikai korszerűsítés (VP-6-7.4.1.1-16)” pályázat kivitelezésére kiírt 

közbeszerzési eljárás szabályszerűségéről 

Kesztölc község képviselő-testülete átvizsgálva az Onmerit Tanácsadó Kft. 
által, a „Településképet meghatározó épületek külső rekonstrukciója, 
többfunkciós közösségi tér létrehozása, fejlesztése, energetikai korszerűsítés 

(VP-6-7.4.1.1-16)” pályázat kivitelezésére kiírt közbeszerzési eljárást, a 
rendelkezésre álló ügyiratok alapján megállapítja, hogy az eljárás megfelel a 

hatályos jogszabályoknak, így annak jogszerőségét igazolja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. június 7.     
 

8.2 Harckocsi emlékmű ügye 
 
Vöröskői István polgármester: A tank ügyét már a munkaértekezleten 

tárgyaltuk, több vélemény elhangzott, most szavazásra teszem fel a kérdést. 
Kara József képviselő: Az alapozást társadalmi munkában elvégzik az 
önkéntesek, a falu örülne, ha lenne, a történelmünkhöz tartozik. 

Simonek Antal képviselő: Mennyibe kerül az elhelyezés és a fenntartás? 
Vöröskői István polgármester: Nem számottevő, hozzávetőleg 100 e. Ft. 

Szivek Péter képviselő: Van jelentkező, aki, ha festéket kap, lekezeli a 
felületet. Kb. öt évente kellene átfesteni. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Nem támogatja. 

 
A Képviselő-testület 4 igen, 3 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 93/2019. (V.29.) 
határozata a harckocsi emlékmű ügyében 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete támogatja a harckocsi emlékmű 
elhelyezését a község területén. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. december 31. 
 
8.3 Bölcsődei ellátás 

 
Vöröskői István polgármester: A megkeresést kiküldtem, foglaljunk állást 
az ügyben. A terveink készen vannak, hely hiányában nem megoldható, 

amint pályázati lehetőség nyílik az óvoda bővítésére, újra pályázunk rá, s 
vele együtt egy bölcsödei csoport kialakítására. 

 



A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 94/2019. (V.29.) 

határozata bölcsődei elhelyezés tárgyában 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a bölcsődei ellátás megszervezése 

ügyében megállapítja, hogy jelenleg nincs rá lehetőség, de az óvoda 
épületének bővítésével szándékozik egy bölcsődei csoportot kialakítani. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: folyamatos 

 
8.4 Községi Klub értékesítése 
 

Vöröskői István polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleménye 
szerint ne értékesítsük a helységet. Kérdezem, hogy ki ért ezzel egyet? 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő 
határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 95/2019. (V.29.) 
határozata a Községi Klub értékesítésről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete nem kívánja értékesíteni a Községi Klub 

épületrészt. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos 
 

8.5 Földfelajánlások 
 
Vöröskői István polgármester: A tarlótűz kapcsán minden érintett 

ingatlantulajdonos kapott a katasztrófavédelemtől felszólítást, ennek 
kapcsán elég sok tulajdonos felajánlotta az önkormányzatnak a tulajdoni 
hányadát. Osztatlan közös ingatlanokról van szó, ahol nagyon sok a 

tulajdonos. Javaslom, hogy az érintett ingatlanok többi tulajdonosát is 
keressük meg, hogy megtudjuk, nekik mik a szándékaik. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 96/2019. (V.29.) 
határozata a földfelajánlások ügyében 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza Vöröskői István polgármestert, 
hogy a felajánlott ingatlanok további tulajdonosait megkeresve tájékozódjon 

az ügyben.  
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. szeptember 25. 



 

8.6 Óvodavezetői pályázat 
 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Előkészítettem a pályázat 
kiírását, de két megoldás van.  
1. Kiírjuk a pályázatot és lefolytatjuk az eljárást. A törvényes határidőket 

betartva kb. július végén lehet kinevezés.  
2. A köznevelési törvény szabályozása szerint, ha a nevelőtestület minősített 
többsége elfogadja a jelenlegi óvodavezetőt, feltéve, hogy legfeljebb másodszor 

kap 5 éves megbízatást, akkor a képviselő-testület újra kinevezheti. Jelen 
körülmények szerint én a második változatot javaslom.   

Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal 
egyet értenek-e? 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  
 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 97/2019. 
(V.29.) határozata a Kiserdei Óvoda óvodavezetői pályázatának 
kiírásáról 

 
Kesztölc község képviselő-testülete úgy dönt, hogy a nemzeti köznevelésről 
szóló 2011. évi CXC. törvény 67. § (7) bekezdése, a közalkalmazottak 

jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben 
történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. rendelet 

rendelkezései alapján nyilvános pályázat kiírása nélkül magasabb vezetői 
megbízás ad  

Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezetőnek 

2019. július 16-tól 2024. július 15-ig, 
 

ha azzal a nevelőtestület legalább kétharmada egyetért. 
 
Kesztölc község képviselő-testülete felkéri az Óvoda nevelőtestületét, hogy a 

határozat kézhezvételétől számított 15 napon belül nyilatkozzon arról, hogy a 
jelenlegi óvodavezető megbízatását további 5 évre támogatja-e.   
A nevelőtestületi vélemény meghozatalára a 20/2012.(VIII.31.) EMMI 

rendelet 189.§-a az irányadó.  
Kesztölc község képviselő-testülete úgy dönt, hogy amennyiben az óvoda 

nevelőtestülete nem támogatja a jelenlegi óvodavezető vezetői kinevezésének 
meghosszabbítását, az előterjesztésnek megfelelő nyilvános pályázatot írja ki. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. június 17.     
 

Vöröskői István polgármester: Június 14-én 16 órakor lesz a Polgármesteri 
Hivatal energetikai felújításának ünnepélyes átadása, mindenkit szeretettel 

várunk. 
 
Vöröskői István polgármester az ülést bezárta, a továbbiakban az ülés 

szociális ügyben zárt ülésen folytatódik.  



 

Zárt ülésen a Képviselő-testület a 98-99/2019.(V.29.) számú határozataiban 
szociális támogatásokról döntött. 

 
 
 

 
 
 

Vöröskői István                       Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
  polgármester                jegyző 

 


